
Styrelsemöte Göta MS
Protokoll 2024-02-05

Ordinarie deltagare
Lars-Göran Ståhl Ordförande
Jonathan Thorsell Vice Ordförande
Lotta Reden Kassör

Niklas Gustafsson Endurokommittén
Markus Marteliusson Crosskommittén
Linda Ytterbom
Magnus Uusitalo
Patrik Lindberg
Christer Jansson

Övriga deltagare
Agenda

1.Mötets öppnande (LG)
2. Val av justerare (JT)
3. Föregående protokoll (PL)
4. Skrivelser m.m. (LG)

- Resultat och balansrapport, dec. bif. mötesunderlagen
- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 30st varav 14st nya till Göta. Nya (inkl.

familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 1500st
varav 1294 (+26st) män och 206 (+3st) kvinnor.

- Övrigt hela verksamheten;
- Utbildningar av tävlingsledare, Rogga ansvarar för anmälan till utbildningen,

Christer tar reda på hur många som vill och anmäler till Rogga. Östras utbildare
heter Mathias Boström. TL enduro först klart med Tävlingsfunktionär. Alla TL
kan utbilda tävlingsfunktionärer. Tar ca 4tim.att gå igenom pdf. Ta kontakt med
Svemo Jonas Nordberg för enduro på kansliet.
Be att få utbildnings mtrl till den som är TL, digital pdf.
Ny TL utbildning om ca två veckor, troligen Jönköping.
Kolla med Jonas när de har utbildningen och om vi kan få den till Östra.

5. Crosskommitté rapport (MM)
- Tävlingar 2024 är stora SM så som MX1, MX2. MXW och USM. -
I serien så är 1 lag anmält till div 1 och 1 lag till div 2.
- 3st nya Elitåkare kör för Göta 2024.
- Klubben har 7-8 elitåkare och totalt så är det 18st intresserade.
- Planering för ett vårläger.
- Del av banan byggs om, pågår och är färdigt till i sommar.
- Startgrinden gås igenom för att bestämma vad som behöver göras.
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- Målsättningar är lika som 2023.
- Crossen jag föryngring av nya funktionärer.
- Kalles Kanna har prisutdelning på årsmötet.
- Markus Marteliusson kvarstår som ansvarig för crossen 2024.

6. Endurokommitté rapport (NG)
- Tävlingar så som Östra, KM, Motionscup, Kvällscupen, Götapokalen -
Priser till Motionscupen 2023, på gång.
- Kvällscupen klar, prisutdelning klar.
- Östra körs hos Fagerlind 10/1.
- Motionscupen, tider utlagt på FB.
- Frivilliga har röjt på S1 efter fallna träd.
- Enduron kommer att vara noggranna med vad alla pilar tar vägen efter tävlinghar. -
Möte med fortifikationsverket om hur dom tycker att det fungerar och dom har inga
klagomål, klubben framförde önskemål om tider för att genomföra Götapokalen,
väntar på svar.
- Christer och Magnus frågade om klubben skulle arrangera någon parenduro,

styrelsen sa ok och dom skulle ta fram tid och förslag när.
- Några Göta ungdomar kör UEM i Itelien, Frankrike och Tyskland. -
Enduron har dålig uppslutning i kommitten.

7.Motorområdet LedR (LG, MM, NG)
- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar
- Toa dusch påbörjat i källaren, el saknas element.
- Duschväggar o golv klart.
- Galler klart.
- Larm på gång.
- Eventuellt så avslutar YA sin verksamhet i Enköping. Påkörd bom och mast ska

åtgärdas innan dom avslutar.

8. Övriga frågor (LG)
Årsmötet 2024-03-18 bokat lokaler klart Sparbanken. Kallelse skall göras, alla
underlag skal ordnas. Årsbokslut, Valberedning m.m.

Gällande vårt ersättningsbidrag som baseras på 2022 års driftskostnaderoch där VA
kostnaderna är så höga så vårt bidrag på 149 836kr åts upp av kostnader på 287
704kr. Mellanskillnaden är 137 7868kr som kommunen ställt på oss för betalning
senast
2023-04-15, vilket vi givetvis har överklagat på mail.
Jag har stött på flera gånger och chefen för förvaltningen Christopher Hoerschelmann
svarar oftatst väldigt snabbt men han får inget konkret svar från fastigheter på
komunnen.

9Nästa möte (LG)

2024-03-18 Årsmötet Justerat av JT [2024-02-22]
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